
Referat

Møde i afdelingsbestyrelsen

Tirsdag den 13-02-2024

Mødedeltagere: Formand Poul Erik Hald Jensen, bestyrelsesmedlemmer Lone Krabbe, 
Anette Kiilstofte
Suppleanter: Mike Fredsøe, Bent Wernay

Referent: Anette Kiilstofte

Punkter til drøftelse:

• Siden sidst:
Onsdag den 7. februar har SAB afholdt møde for beboerdemokrater med 
præsentation af fusionsplaner for de tre boligselskaber: BS-Sydfyn, Det Ærøske 
Boligselskab og SAB. Forløbet indtil nu blev gennemgået vha. slides af formand 
for Organisationsbestyrelsen Anne Margrethe Jørgensen og direktør Thomas 
Jeppesen. Ved afslutningen af mødet blev der ved håndsoprækning tilkendegivet  
stor tilsluning til at der fortsat bliver arbejdet hen mod en fusion.
Anette deltog i mødet.

• Gennemgang af Husorden: 
Rikke Fløjborg er i gang med ajourføre Husordner og bestyrelsen vil senere blive 
kontaktet for at sikre, at rettelser/ændringer svarer overens med hvad der er 
besluttet på tidligere afdelingsmøder.

• Opgaveliste til inspektør/gårdmand: 
Er blevet ajourført den 18. januar 2024

• Officielle flagdage noteres og flagansvarlig aftales: 

• Kaffemøder: Er der nyt at berette for beboere, aftales der dato for afholdelse 
af et kaffemøde:

• Eventuelt: 
Formanden kontakter inspektør Karsten Brandt for at aftale dato for markvandring
med bestyrelsen og gartner. 
Desuden aftale om dato for møde med inspektøren vedr. gennemgang af 
Vedligeholdelsesplan 2025 efter inspektørens ønske. 

 

• Næste bestyrelsesmøde er tirsdag den 12. marts kl. 19.00




